
POGOVOR O NARODNO ZABAVNI GLASBI

»IGRAM DOŽIVETO, S SRCEM«
V oddaljenih hribovskih krajih naše občine imajo mladi le raaio

možnosti za zabavo in razvedrilo. Tudi prostega časa nimajo kje
preživeti. Zato so se nekateri oprijeli dejavnosti, ki jim omogočajo,
da tudi prosti čas prijetno in koristno preživijo. Taki so tudi trije
osemnajstietni fantje, ki so ustanovili ansambel Complexi. Skupaj
igrajo že osem mesecev.

Vodja ansambla Tone Jančar je
doma z Javorja. Uči se za strojnega
ključavničarja. Hodi tudi v četrti
letnik večerne glasbene šole, kjer se

Tone Jančar: ,,Pri nas najbolje
uspevajo ansambli, ki igrajo
komercialno narodno in zabav-
no glasbo"

uči igrati na klavirsko haimoniko. V
ansamblu igra diatonično in klavi-
rsko harmoniko ter elektronske
orgle.

Basovsko kitaio igra Stane Trarn-
puš z Javorja, ki se uči za elektroin-
štarlaterja.

Tretji član ansambla je Franc
Ulčar iz Sostrega. Igra ritmično in
solistično kitaio, uči pa se za opti-
ka.

Pogovarjal sem se z vodjo Com-
plexov Tonetom Jančarjem.

,J(akšno glasbo igra vaš an-
sambel? "

,,Večinoma igramo narodno-
zabavno glasbo, znamo pa tudi pre-
cej zabavnih melodij. Sedaj znamo

igrati že sto narodnozabavnih in
okoli trideset zabavnih skladb."

,JKje vse pa igrate? "
,,Vsako soboto zabavamo goste v

gostilni Pri Micki v Dobrunjah. Po-
Teg tega smo letos igrali na veselicah
v Javorju in na Polici ter na raznih
proslavah v javorski dvorani. Igrali
pa smo tudi že na najmanj desetih
ohcetih. Povsod so bili poslušalci z
nami zelo zadovoljni. To kaže na
piecejšnjo kvalitetno raven našega
ansambla, kar pa niti ni čudno, saj
vadimo najmanj dvakrat tedensko,
vsi pa se že dolgo ukvarjamo z
glasbo."

,Ji.ekel si, da vsako soboto
igrate v gostilni. Ali ste za to
kaj plačani? "

,,Smo,vendar nam ta denar ne za-
dostuje niti za najosnovnejše izdat-
ke. Odplačevati moramo tudi našo
opremo, ki je zelo draga. Prav sedaj
smo dobili dva nova ojačevalca, ki
pa še nista izplačana."

,,Torej ne igraS Ie zaradi de-
narja? "

,,Ne, Igram zato, ker me to veseli,
ker ob igranju čutim neko notranje
zadovoljstvo. Glasbi in igranju po-
svetim ves svoj prosti čas. Lahko bi
torej rekel, da je to moj konjiček.
Toda ne. Glasba mi pomeni nekaj
več. Ko igram, se popolnoma uživim
v skladbo, živirn in diham z njo,
zato tudi igram doživeto, s srcem.
Zame bi bilo življenje brez glasbe
prazno in pusto. Gtasba ma zabava
in razvedri. Glasba me tudi dviga,
meplemeniti in osiečuje."

,JKakšen je - po tvojem
mnenju - sedanji položaj v slo-
venskem glasbenem življenju? "

)rPii nas najbolj uspevajo ansam-
bli, ki igrajo komeicialno naroidno-
zabavno in zabavno glasbo. Teh
ansamblov je tudi največ. Todai dej-
stvo je, da je v naiodnozabavni
glasbi dobrih le kakih pet amsam-
blov, originalna pa sta le dva". Slak
in Avsenik."

>rKje so vzroki, da Ijudje naj-
raje poslušajo tako glasbo, saj
vemo, da narodnozabavna
glasba vendarle ni ohginalna in
potvarja pravo shvensko na-
rodno pesem? "

,,Vzrok za priljubljenost narodno-
zabavne glasbe je predvsem v tem,
da je veliko poslušalcev glasbeno ne-
izobiaženih. Ti poslušalci poterm ne-
kritično sprejemajo vsako glasbo, da
je le preprosta in lahko razumlljiva.
Res pa je tudi, da smo Slovenci ve-
seli ljudje, imamo radi glasbo in nam
je ni nikoli preveč. Zato je pri nas
dovolj prostora za vse ansamble. Da
pa se bo kvaliteta glasbe dvignila,
motamo razvijati in izobraževati na-
darjene glasbenike, hkrati pa mo-
ramo glasbeno vzgajati ljudi, da
bodo glasbo sprejemali bolj kri-
tično."

,,Kakšni pa so tvoji načrti? "
.^ravkar se s svojim ansamblom

pripravljam na februarsko turnejo
po obrobnih krajih naše občine. V
vsakem kraju bomo nastopali z dvo-
uinim programom. Rabimo pa vsaj
še pevca, ki nam ga še ni uspelo do-
biti. Če koga mladih bralcev pctje
veseli in ima dober glas in posluh, se
lahko javi kar na moj naslov: Javor
11, 61261 Dobrunje. Ce bomo do-
bili pevca (ali več pevcev), bomo po-
skušali posneti tudi plošče. Za po-
leti načrtujemo nastope na raznih
veselicah. Upam, da bodo okoliška
gasilska društva za igranje na veseli-
cah angažirala nas. Letos so namreč
najemala veliko bolj znane. zato pa
tudi veliko dražje ansamble. Mi bi
igrali mnogo ceneje, poleg tega pa v
kvaliteti ne zaostajamo veliko za
temi ansambli. Pripravljeni smo igra-
ti na vsaki prireditvi.
s Našim bralcem pa želim, da bi se
ob igianju Complexov dobro zaba-
vali in prijetno počutili.

R.V.


